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Interpelacja w sprawie zintensyfikowania działań deratyzacyjnych w Lublinie 

W związku z docierającym do mme sygnałami o zwiększającej się w Lublinie pladze 

szczurów, obejmującej zwłaszcza obszar Starego Miasta i Śródmieścia, proszę o podjęcie działań w 
zakresie rozszerzenia programu deratyzacji. Zgodnie z obowiązującymi przepisami prawa, 
obligatoryjne działania w tym zakresie zostały nałożone na właścicieli i zarządców niernchomości 
dwa razy w roku (podstawa prawna: Regulamin utrzymania czystości i porządku na terenie miasta 
Lublin), co w ocenie mieszkańców jest rozwiązaniem niewystarczającym. W związku z 
powyższym, uważam że zasadnym pomysłem na tym polu byłoby wprowadzenie do niniejszego 
dokumentu zapisu o konieczności czterokrotnej deratyzacji, zwłaszcza w dzielnicach stałego 
występowania problemu. 

Proszę o priorytetowe zajęcie się sygnalizowaną przeze mnie kwestią. 

Z wyrazami szacunku 

 /-/ Marcin Nowak


